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PAŃSTWWO  RADNI 

RADY MIEJSKIEJ SIERPCA. 

SZANOWNI  PAŃSTWO RADNI ! 

Mieszkańców Sierpca bardzo niepokoi brak dostępności do opieki szpitalnej w naszym 

Mieście. 

1. W naszym Mieście – kobiety nie rodzą, ponieważ od maja tego roku – zawieszona 

została działalność oddziału położniczo – noworodkowego z powodu remontu 

szpitala. 

2. Zawieszano, odwieszano, znowu zawieszano pracę oddziału dziecięcego. 

3. Sierpczanie nie są informowani, gdzie mogą uzyskać szybką pomoc dla dzieci w 

nagłych wypadkach. Nie ma zabezpieczenia dla ratowania dzieci przy nagłych 

zachorowaniach. 

A więc: 

4. Gdzie rodzą Mieszkanki Sierpca ? , gdzie są leczone dzieci z Sierpca ? gdzie można 

uzyskać pomoc dla dzieci z Sierpca w nagłych wypadkach ? 

 

Sierpczanie mówią, że cały szpital jest w remoncie. 

Pracownicy szpitala nie znają planów remontu, nie wiedzą, co będzie. 

Wszyscy boją się, że będą zwolnienia z pracy, bo pojawiła się groźba zamknięcia 

oddziałów. 

Przez wiele lat Miasto Sierpc wspierało szpital poprzez kupowanie urządzeń 

medycznych  w sumie za około 2 000 000 złotych. 

Mieszkańcy Sierpca Mówią, że w Panu Burmistrzu i Radzie Miejskiej jest nadzieja, że 

Władze Miasta są bardzo zainteresowane opieką medyczną dla Mieszkańców Sierpca i 

dostępnością do usług w ochronie zdrowia, że zrobią wszystko, by Sierpczanie 

korzystali z pomocy w szpitalu w Sierpcu. 



Mieszkańcy Sierpca proszą o porozumienie władz Powiatu i Miasta w sprawie 

przywrócenia działalności leczniczej  oddziałów : dziecięcego i ginekologiczno- 

położniczo, noworodkowego w szpitalu w Sierpcu. 
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